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‘Ik ben blij met deze beurs, het is een goed 
initiatief’, meent Saskia Janssen. ‘Het tijdstip van 
de beurs, vroeger dan eind augustus, wanneer 
Plantarium plaatsvindt, vind ik goed gekozen. 
Deze beurs valt samen met FlowerTrials, wat 
mogelijkheden biedt voor gecombineerd 
bezoek. Bij Garden Trials and Trade ligt de focus 
meer op introducties, innovaties en nieuwighe-
den op het gebied van houtige gewassen, bij 
FlowerTrials op eenjarigen en vaste planten.’

Wat is voor jullie de motivatie om mee te 
doen?
‘Het is voor ons het tweede jaar; vorig jaar 
stonden we er ook. Het gaat ons er in de eerste 
plaats om noviteiten, nieuwe producten te 
introduceren. De specialisaties van GTT komen 
overeen met die van ons bedrijf. Deze beurs 
past bij ons; het was voor ons geen optie om 
niet mee te doen.’

Wat verwacht je er dit jaar van?
‘Vorig jaar stapten we er blanco in, maar het 
was boven verwachting. Er valt absoluut meer 
uit te halen. Wat betreft kwantiteit was het nog 
niet spectaculair, maar over de kwaliteit waren 
we tevreden. Het heeft nog wat meer bekend-
heid nodig; er zouden nog wat meer bezoekers 
mogen komen. Het moet nog een beetje gaan 
leven onder de mensen. Plantarium is een 
begrip en heeft al jaren een vaste datum; die 
kent iedereen. GTT valt samen met FlowerTrials. 
Die evenementen concurreren niet met elkaar 
qua inhoud; GTT is eerder een mooie aanvul-
ling. GTT zou een mooie bezoeklocatie kunnen 
zijn van FlowerTrials.’

Wat is voor jou de meerwaarde van deze 
beurs in vergelijking met soortgelijke 
evenementen?
‘Naast evenementen in Nederland bezoeken 
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wij internationale beurzen in onder meer Polen, 
Engeland, Frankrijk en Duitsland. Je kunt GTT 
niet vergelijken met bijvoorbeeld IPM Essen, en 
dat moet je ook niet willen. Deze beurs is uniek 
in zijn soort door de focus op noviteiten. Die 
focus op alleen nieuwigheden is de meerwaar-
de. Er zijn goede nieuwe introducties te vinden 
van verschillende bedrijven, inclusief onszelf. 
Het is altijd weer een karwei om alles op het 
juiste moment mooi groei-bloei te krijgen. Zo’n 
keuring is een momentopname. Planten en 
gewassen die maar half in bloei staat, nemen 
we niet mee. We doen ons best; we gaan het 
zien.’

Wat laten jullie zelf zien?
‘We zullen nieuwe soorten laten zien die onder 
ons merk Proven Winners worden geïntrodu-
ceerd. Dat is een merk bedoeld voor de consu-
ment, om houvast te bieden bij zijn keuze in 
het tuincentrum. Proven Winners zijn allemaal 
planten met unieke nieuwe eigenschappen. We 
passen een zware selectie toe, zodat een gewas 
ook daadwerkelijk presteert zoals de bedoe-
ling is. Onder ons merk bevinden zich veel 
introducties van onze Amerikaanse partner, die 

wereldwijd worden gelanceerd. Het gaat in ons 
assortiment om een heel pakket, dat een retai-
ler seizoenrond in zijn winkel kan uitstallen. We 
willen een breed assortiment laten zien, met 
ook onbekende soorten die pas in de handel 
zijn.’

Kun je daar iets meer over vertellen?
‘Een aantal soorten zullen we meenemen naar 
de nieuwighedenkeuring. We hebben een lijstje 
van 25 nieuwigheden; we werken hard om een 
aantal hiervan op tijd mooi te krijgen. Denk aan 
nieuwe kleuren in de Buddleja Rocketstar-serie 
en in de Hydrangea arborescens-dwergtypen. 
Daarnaast hebben we mooie nieuwe Spiraea-
types.’

Zien jullie deze beurs ook als mooie kans om 
te netwerken?
‘Deze beurs draait voor ons om het introduce-
ren van onze producten. We willen vooral ons 
bedrijf laten zien, kwekers tonen wat we doen 
en contacten opdoen in de business. Het gaat 
ook om relatiebeheer; we nodigen ons netwerk 
uit om te komen kijken.’

De beurs wordt dit jaar voor de tweede 
keer gehouden. Denk je dat dit een jaarlijks 
terugkerend evenement wordt?
‘Ik hoop het; ik denk dat het prima kan. Je ziet 
dat Flower Trials ook een belangrijke internati-
onale status heeft. IPM Essen is ook belangrijk, 
maar dat vindt midden in de winter plaats. De 
mogelijkheden om dan mooie nieuwe soorten 
daar of op de kwekerijen te laten zien, zijn zeer 
beperkt. Deze periode in juni leent zich veel 
beter om veel mensen naar een beurs te trek-
ken, ook omdat veel planten dan in bloei staan. 
Als het evenement en de organisatie de tijd 
krijgen om te groeien, denk ik dat Garden Trials 
and Trade potentie heeft om uit te groeien tot 
een internationaal erkend evenement.’
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